
                        Schriftelijke vragen aan het college 
 
Vraagnummer: S-106      
 
Datum : 14 december 2010 
  
Aan  : Het college van B & W van de gemeente Overbetuwe 
 
Van  : PvdA fractie  
 
 
Onderwerp: Openbaar Vervoer Heteren-Arnhem-Heteren 
 
Inleiding:  
 
Openbaar vervoer is voor ons belangrijk voor vooral woon-werkverkeer in de regio. 

Ook voor de bereikbaarheid van scholen en voorzieningen speelt het OV een grote 
rol. Een kwalitatief goede OV infrastructuur levert een bijdrage aan duurzame 
mobiliteit in de regio. Naast de spits dient ook de rest van de dag, in het weekend en 
’s avonds een goede bereikbaarheid met bus en trein gerealiseerd te worden.  
De aansluiting van de kernen van Overbetuwe op de verbindingen met Arnhem, 
Nijmegen en Bemmel verdienen evenzeer aandacht als de onderlinge aansluiting 
van de kernen binnen de gemeente. Naast de verbetering van de reismogelijkheden 
dienen aanvullende voorzieningen (comfort stations, wachtplekken) het reizen met 
het OV te stimuleren. Ook de dienstregeling, vertrek en aankomst tijden zijn  
belangrijk en verdienen daarbij aandacht.  
 
In Heteren heerst grote ongerustheid over de dienstregeling van openbaarvervoer  
buslijnen 6 en 76 van Arnhem-Heteren-Arnhem.  Per afgelopen zondag 12 december 
2010, heeft de bus maatschappij Connexxion haar route en tijden veranderd. 
Daardoor komen  er heel veel schoolgaande kinderen uit Heteren in de problemen 
en komen ze te laat op school in Arnhem. 
 
Tevens is voor de inwoners van Heteren de nieuwe situatie onacceptabel omdat er 
tijdens de ‘daluren’ geen busverbinding meer is naar Arnhem-Zuid. Reizigers vanuit 
Heteren en Driel kunnen de trein dus niet meer nemen vanaf dit station. Tevens 
kunnen de inwoners van Heteren niet meer naar winkelcentrum Kronenburg reizen 
tijdens de ‘daluren’.  
 
De PvdA fractie is van mening dat buslijn 6 ook in de daluren naar de scholen aan de 
Groningersingel (Maarten van Rossem, International School en Lorentz  Lyceum), 
Kronenburg en Station Arnhem-Zuid moet blijven rijden zoals het geval was voor 12 
december 2010. 
 
Verzoekt het College om de volgende vragen te beantwoorden: 
 

1. Klopt het dat Connexxion zonder overleg met de gemeente ambtenaren haar 
route en dienstregeling heeft gewijzigd?  

2. Zo ja, wat is de reden hiervan?  
3. Zo nee, wat is de reden hiervan? 



4. Zijn de wensen en/of advies van de gemeente ambtenaren overgenomen door 
Connexxion? 

5. Zijn de wensen en/of advies van de Dorpsraad Heteren meegenomen door de 
gemeente ambtenaren in het overleg met Connexxion? 

6. Op welke wijze en op welke termijn kan dit probleem worden opgelost? 
 
Gelieve op deze vragen zo spoedig mogelijk een antwoord te geven. Wij hopen dat 
het probleem zeer spoedig opgelost zal worden. 
 
Ondertekening en naam:   
Recep Kaya 
Fractie PvdA 


